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1. Goedkeuren verslag vorige zitting 
Geen opmerkingen 

2. Toelichting organogram en her-vaststelling RPR 

Door Hans Piepers 

Naam vraagsteller: Thomas Guillemyn 

Hoe kan je in het organogram zien waar er leidinggevenden voorzien zijn? 

Naam beantwoorder vraag: Hans Piepers 

Sowieso is er een teamleider voorzien per domein. Waar verschillende domeinen 

samen genomen worden, er via een koppeling een teamleider is aangeduid. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Naam vraagsteller: Patrick Claerhout 

Waar zal alles zijn plaats krijgen vanuit de diensten logistiek en wegenis op 

vandaag? 

Naam beantwoorder vraag: Hans Piepers 

Frederique lijstte reeds de deeltaken op zodoende dit geborgen kan worden in de 

nieuwe teams. Uiteraard zal dit verder geconcretiseerd worden bij de verdere 

vormgeving van de directies. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Naam vraagsteller: Willy Vandemeulebroucke 

Wat zal een strategisch innovator precies doen? 

Naam beantwoorder vraag: Hans Piepers 

Is eigenlijk de functie van Ellen op vandaag. De globale vernieuwingen in de 

organisatie borgen bv digitale transformatie. Het strategische luik omvat o.a. de 

opvolging van het meerjarenplan en de interne controlesystemen. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Naam vraagsteller: Willy Vandemeulebroucke 

Wat is dan een procesinnovator? 

Naam beantwoorder vraag: Hans Piepers 

In de organisatie zijn er onnoemelijk veel processen aanwezig. Dit is iemand die de 

bestaande processen tegen het licht houdt en optimaliseert samen met de 

betrokkenen.  

--------------------------------------------------------------------------------------------------- 



Naam vraagsteller: Koen Opsomer 

Komen er functies bij? Zijn er minder? Wordt het anders verdeeld? 

Naam beantwoorder vraag: Hans Piepers 

Licht per directie en I-hub toe waar er functies ‘bij komen’. Dit zijn dan teamleiders. 

Dit betekent niet noodzakelijk een uitbreiding van de huidige personeelsequipe. 

Bepaalde functies zijn op vandaag na uitstroom niet ondervangen geweest. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Naam vraagsteller: Patrick Claerhout 

Normaliter een meerkost van 8000 euro. Hier zien we nu een potentiële besparing. 

Waar situeert zich deze? 

Naam beantwoorder vraag: Hans Piepers 

Dit ligt in lijn met de uitstroom van de organisatie die niet gedetailleerd kan 

ingeschat worden. Bv: uitstroom van een departementshoofd (1 individu) heeft een 

aanzienlijke impact op het budget. 

Vorig jaar hebben we ook heel wat bespaard op personeelskosten. Heel wat functies 

waarvan de functiehouders uitstroomden, werden op vandaag intern ondervangen 

zonder extra personeel.  

--------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Naam vraagsteller: Thomas Guillemyn 

Een praktische vraag: in het voorgestelde organogram zien we dat bepaalde 

domeinen aangestuurd worden door een teamleider. Gaan zij dan niet naast elkaar 

werken? 

Naam beantwoorder vraag: Hans Piepers 

We willen net visueel een andere voorstelling geven dan deze op vandaag 

voornamelijk hiërarchisch is opgebouwd. De nieuwe structuur stelt een platte 

organisatiestructuur voor. Op vandaag wordt op vandaag ook samengewerkt, door 

net de ‘silo’s’ die er op vandaag misschien her en der net iets te sterk aanwezig 

zijn, zijn meer doorbroken door de vlakke voorstelling. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Naam vraagsteller: Thomas Guillemyn 

Hoe moet de directie mens bijvoorbeeld de teamleiders verbinden van 

cultuur/erfgoed, logistiek, beleven en maatschappelijke dienstverlening? 

Naam beantwoorder vraag: Hans Piepers 

De directie zal de teamleiders samenbrengen ifv de opdrachten, projecten, 

dienstverlening die wordt aangeboden. 



--------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Naam vraagsteller: Thomas Guillemyn 

Is het dan de bedoeling om eerst aan te stellen en pas te starten dan per 1.1.2025? 

Alle functies?  

Naam beantwoorder vraag: Hans Piepers 

Neen, we gaan eerst de directies aanstellen zodat zij mee vorm kunnen geven aan 

hun eigen directie. In het najaar worden zij geworven met als opzet te starten per 

januari 2025. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Naam vraagsteller: Thomas Guillemyn 

Zal dit niet zorgen voor weerstand? 

Naam beantwoorder vraag: Hans Piepers 

We zullen bij de implementatie uiteraard wel her en der botsen op weerstand. We 

willen hier de nodige tijd en aandacht aan besteden zodoende dit zo goed mogelijk 

te ondervangen. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Naam vraagsteller: Koen Opsomer 

Omtrent de uiteindelijke beslissing wie over de aanstelling gaat, wie neemt dit op? 

Naam beantwoorder vraag: Hans Piepers 

Dit blijft ongewijzigd, dit blijft het college. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Naam vraagsteller: Willy Vandemeulebroucke 

Ik heb het gevoel dat het goed is gecommuniceerd geweest in de organisatie? Wat 

met de vakorganisaties? 

Naam beantwoorder vraag: Hans Piepers 

Het had inderdaad opgenomen moeten worden in de presentatie. We toetsten op 

diverse momenten af met de vakorganisaties en kregen ook protocol van akkoord. 

 

 

 

 



3. Varia 
 

Naam vraagsteller: Thomas Guillemyn 

We krijgen veel brieven over de presentiegelden. 

Naam beantwoorder vraag: Mieke Vandoorne 

We kijken na, er zijn mogelijks dubbels verstuurd. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Naam vraagsteller: Thomas Guillemyn 

Recreatex wordt nog steeds gebruikt, er was ooit sprake van een nieuw programma, 

wat is de stand van zaken?  

Naam beantwoorder vraag: Hans Piepers 

Ik zal het navragen.  

--------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Naam vraagsteller: Filip Lainez 

Komt er terug een vergadering voor de voorzitters van de politieke partijen ihkv de 

gemeenteraadsverkiezingen?  

Naam beantwoorder vraag: Hans Piepers 

Ja, daarover wordt binnenkort gecommuniceerd.  

 

 

De zitting wordt afgesloten. 

 

 

De verslaggever 

Mieke Vandoorne 


